
Protokół nr 69

z posiedzenia Komisji Komunalnej

z dnia 19 sierpnia 2014.

1. Opinia w sprawie sprzedaży działki wieloletniemu dzierżawcy.

Podczas  posiedzenia  komisji  przedstawiono pismo z  Wydziału  Spraw Komunalnych  w sprawie
sprzedaży działki  przy ul  Ziemniaczanej.  Szczegóły sprzedaży przedstawili:  potencjalny kupiec
działki oraz pracownik Urzędu Miasta Luboń.

Komisja  Komunalna  podjęła  głosowanie  nad pozytywnym stanowiskiem Burmistrza  w sprawie
sprzedaży w cenie zaproponowanej przez rzeczoznawcę:

Za 5
Przeciw 0
Wstrzymujące 1

2.  Opinia  w  sprawie  udzielenia  bonifikaty  przy  przekształceniu  prawa  użytkowania
wieczystego w prawo własności.

Ze stosownym wnioskiem w tej  sprawie zwróciła się do Rady Miasta mieszkanka ul. Puszkina.
Burmistrz zaopiniował ten wniosek negatywnie.

Głosowanie nad podtrzymaniem stanowiska burmistrza w tej sprawie:

Za 5
Przeciw 0
Wstrzymujące 1

3. Sprawa mieszkańców z ul. Świerczewskiej.

Obecni na sali mieszkańcy z ul. Świerczewskiej zapytali kto wnioskuje o otwarcie ich ulicy, która
obecnie jest zamknięta?

Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza pan Mikołaj Tomaszyk. Twierdził on, że pytała go o to
radna Magdalena Nyćkowiak - Filusz. Ponadto radna wnioskowała i pytała o kwestię poprawy
bezpieczeństwa w rejonie skrzyżowania ul.  Niezłomnych i  Kościuszki.  Przewodniczący komisji
przytoczył w tym punkcie wniosek radnej, która wnioskowała o przeprogramowanie sygnalizacji
świetlnej  w  tym  rejonie.  Radna  w  tym  wniosku  zapytała  też  czy  przy  decyzji  o  zamknięciu
ul.  Świerczewskiej  przeanalizowano  wpływ  tego  działania  na  ruch  tym  obszarze.  Jedna  z
mieszkanek  -  pani  Ewa  Klińska  skrytykowała  wniosek  radnej  i  przedstawiła  sytuację  na
ul.  Świerczewskiej.  Zastępca  Burmistrza  pan  Mikołaj  Tomaszyk  przedstawił  fragment
interpelacji  radnej Magdaleny Nyćkowiak - Filusz,  który był częściowo zbieżny z wnioskiem
przeczytanym  uprzednio  przez  przewodniczącego  komisji.  Pan  radny  Marek  Samulczyk
zauważył,  że  komisja  komunalna  już  wyraziła  swoje  stanowisko  w  sprawie  zamknięcia
ul. Świerczewskiej. Było ono pozytywne i nie zostało zmienione.



4.  Wniosek  radnej  Magdaleny  Nyćkowiak  -  Filusz  w  sprawie  zmiany  cyklu  sygnalizacji
świetlnej w rejonie skrzyżowania ul. Niezłomnych i Kościuszki.

Zastępca  burmistrza  pan  Mikołaj  Tomaszyk  powiedział,  że  sterownik  zostanie  wymieniony,
jednak nie jest pewien czy ta zmiana pomoże w poprawie sytuacji w tym rejonie. Omówiono też
inne możliwe rozwiązania w tej sprawie.

Głosowanie w sprawie podtrzymania stanowiska Burmistrza:

Za 6
Przeciw 0
Wstrzymujace 0

5. Wniosek radnej Magdaleny Nyćkowiak - Filusz w sprawie wymalowania pasów na drogach
wzdłuż autostrady.

Zastępca burmistrza  pan Mikołaj Tomaszyk poinformował. że wniosek ten został uwzględniony
w zakresie granic administracyjnych Lubonia. Poinformowano także, że pismo radnej zostało także
przekazane do Zarządu Dróg Miejskich w Poznaniu w celu uzupełnienia oznakowania także po ich
stronie granicy. 

6. Wniosek radnej Magdaleny Nyćkowiak - Filusz w sprawie przeprowadzenia cząstkowego
remontu chodnika w ul. Szkolnej.

Pan  Mikołaj  Tomaszyk  poinformował,  że  remont  ten  wykonano  już  wcześniej  w  związku  z
pracami budowlanymi, prowadzonymi na terenie Szkoły Podstawowej nr 1.

7. Wniosek radnej Magdaleny Nyćkowiak - Filusz w sprawie remontu nawierzchni chodnika
przy przystanku autobusowym w ul. Poniatowskiego.

Pan Mikołaj  Tomaszyk  zauważył,  że  wniosek ten  zostanie  zrealizowany w wyniku wcześniej
podjętych decyzji.

8. Pismo mieszkańców z ul. Długiej.

Przewodniczący  komisji  radny  Jakub  Bielawski  przedstawił  przedmiotowy  wniosek.
Radny Lechosław Kędra  zauważył,  że według jego pamięci ulica ta posiada na całej  długości
kanał deszczowy. Zastępca Burmistrza pan Mikołaj Tomaszyk powiedział, że biorąc pod uwagę
plany inwestycyjne miasta w zakresie budowy dróg (Nowe Centrum Lubonia) nie jest możliwe
wykonanie tej inwestycji.  Radna Małgorzata Machalska  wyraziła stanowisko, że co jakiś czas
należy  przeznaczać  środki  na  wykupy  gruntów,  aby  w  przyszłości  kiedyś  budowę  ul.  Długiej
zrealizować.  W  dyskusji  nad  tą  sprawą  poruszono  także  kwestię  bezpieczeństwa  w  rejonie
ul. Wojska Polskiego i Poprzecznej.

9. Wolne głosy i wnioski.

W ramach wolnych głosów i wniosków omawiano sprawy bieżące, przedstawiane przez radnych.
Dyskutowano  m.  in.  na  temat  budowy  łącznika  między  budynkiem  Gimnazjum  nr  2,  a  halą
widowiskowo - sportową. Według słów pana Mikołaja Tomaszyka ma to być wykonane do końca
roku. Pytano również o kwestię rozbudowy Szkoły nr 1. Ma ona być wykonana do końca tego roku.



10. Przyjęcie protokołów.

Nr 67

Za 4
Przeciw 0
Wstrzymujące 2

Nr 68

Za 5
Przeciw 0
Wstrzymujące 1

.................................................... .....................................................
(Przewodniczący) (Sekretarz)


